

INSTITUT PENYELIDIKAN SAINS DAN TEKNOLOGI PERTAHANAN (STRIDE)

NOTIS KERJA UNDI BIL.1 TAHUN 2023

Dimaklumkan bahawa Institut Penyelidikan Sains dan Teknologi Pertahanan (STRIDE), akan melaksanakan proses perolehan secara undian bagi kerja-kerja di Bahagian Teknologi Maritim (BTM), seperti di **LAMPIRAN A**. Kerja undi ini adalah dipelawa kepada kontraktor yang berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB) di kawasan **DAERAH MANJUNG** sahaja.

Kontraktor-kontraktor tersebut hendaklah memenuhi syarat-syarat yang telah ditetapkan seperti do bawah :

KOD BIDANG	RUJUK DI LAMPIRAN A
TARIKH PENDAFTARAN	01 OGOS 2023 (SELASA) JAM 10.30 PAGI - 1.00 PETANG
TEMPAT PENDAFTARAN & PENGUNDIAN	RUANG LEGAR, BAHAGIAN TEKNOLOGI MARITIM (BTM), INSTITUT PENYELIDIKAN SAINS DAN TEKNOLOGI PERTAHANAN (STRIDE), PENGKALAN TLDM, LUMUT, PERAK.
PAPARAN SYARIKAT YANG BERJAYA	02 OGOS 2023 (RABU) JAM 11.00 PAGI SEMAKAN DI WEBSITE https://www.stride.gov.my
TARIKH & WAKTU CABUTAN UNDI	03 OGOS 2023 (KHAMIS) JAM 11.00 PAGI <u>MASA PENDAFTARAN CABUTAN UNDI</u> Sesi Pendaftaran Bermula jam 10.00 pagi - 11.00 pagi (1jam)
KELAYAKAN	i. Mempunyai Sijil Pendaftaran Suruhanjaya Syarikat Malaysia (SSM) yang aktif ii. Berdaftar dengan CIDB dan mempunyai Sijil Pendaftaran CIDB, Sijil Perakuan Pendaftaran

INSTITUT PENYELIDIKAN SAINS DAN TEKNOLOGI PERTAHANAN (STRIDE)

NOTIS KERJA UNDI BIL.1 TAHUN 2023

	Kontraktor (PPK) dan Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) yang aktif
	iii. Berdaftar dengan BPKU/ PKK dan mempunyai Sijil Kontraktor Kerja Taraf Bumiputera (STB) yang aktif
	iv. Surat Kebenaran khas CIDB adalah tidak dibenarkan

1. Kontraktor yang memenuhi syarat sahaja dibenarkan menyertai sesi cabutan undi dan hadir pada waktu pendaftaran cabutan undi seperti yang dinyatakan di atas. Kehadiran selain daripada waktu yang dinyatakan adalah **TIDAK DIBENARKAN**. Hanya satu (1) orang penama yang ditauliahkan dalam SPKK, PPK, dan STB yang diwajibkan hadir ke sesi pengundian. Wakil adalah **TIDAK DIBENARKAN**. Penama yang hadir perlu membawa:

- i. **Kad pengenalan asal dan salinan;**
- ii. **Salinan asal SPKK, PPK, & STB;**
- iii. **1 salinan fotostat SPKK, PPK, & STB;**
- iv. **Salinan penyata bank serta haruslah mempunyai purata baki kewangan sekurang-kurangnya RM5,000.00 dengan mengambil kira tempoh tiga (3) bulan terkini kewangan; dan**
- v. **Cop syarikat.**

Dokumen hendaklah dikemukakan kepada Urus Setia Kerja Undi semasa pendaftaran. Kegagalan penama untuk memenuhi syarat-syarat yang ditetapkan akan menyebabkan pendaftaran **TERBATAL**.

2. Kontraktor yang berjaya hendaklah mengambil Sijil Pengesahan Kontraktor Berjaya di meja Urusetia selepas sesi cabutan selesai dan dikemukakan pada hari pengambilan Borang Perjanjian Inden Kerja.
3. STRIDE tidak terikat dengan sebarang tawaran atau memberi apa-apa sebab atau alasan sesuatu pendaftaran undian ditolak.
4. Kontraktor hendaklah **mencetak (Berwarna) Surat Kebenaran beserta peta seperti di Lampiran semasa hari pendaftaran dan pada hari pengundian.**

Terima Kasih.

INSTITUT PENYELIDIKAN SAINS DAN TEKNOLOGI PERTAHANAN (STRIDE)**NOTIS KERJA UNDI BIL.1 TAHUN 2023****LAMPIRAN A**

BIL	TAJUK	KOD BIDANG
1	KERJA-KERJA NAIK TARAF PANTRI DAN TEMPAT LETAK KERETA DI BANGUNAN CPPRM, BAHAGIAN TEKNOLOGI MARITIM (BTM) INSTITUT PENYELIDIKAN SAINS DAN TEKNOLOGI PERTAHANAN (STRIDE), LUMUT, PERAK.	KONTRAKTOR CIDB GRED G1 KATEGORI B, CE DAN ME
2	KERJA- KERJA NAIK TARAF PINTU PLUMBUM MAKMAL RADIOGRAFI DAN NAIK TARAF MAKMAL CAWANGAN BAWAH AIR SERTA KERJA-KERJA BERKAITAN UNTUK BAHAGIAN TEKNOLOGI MARITIM (BTM) INSTITUT PENYELIDIKAN SAINS DAN TEKNOLOGI PERTAHANAN (STRIDE), LUMUT, PERAK.	KONTRAKTOR CIDB GRED G1 KATEGORI B, CE DAN ME
3	KERJA-KERJA NAIK TARAF PANTRI DAN KERJA-KERJA BERKAITAN DI BAHAGIAN TEKNOLOGI MARITIM (BTM) INSTITUT PENYELIDIKAN SAINS DAN TEKNOLOGI PERTAHANAN (STRIDE), LUMUT, PERAK.	KONTRAKTOR CIDB GRED G1 KATEGORI B, CE DAN ME
4	KERJA-KERJA NAIK TARAF BILIK PENGARAH, AWNING, MEMBAIKI ATAP GENTING, LOBI UTAMA, MAKMAL P.O.L CAWANGAN TEKNOLOGI KAPAL PERMUKAAN, BILIK STAFF SOKONGAN 2, BILIK PEKERJA PEMBERSIHAN, TANDAS LELAKI TINGKAT ATAS DAN KERJA-KERJA DI BAHAGIAN TEKNOLOGI MARITIM (BTM) INSTITUT PENYELIDIKAN SAINS DAN TEKNOLOGI PERTAHANAN (STRIDE), LUMUT, PERAK.	KONTRAKTOR CIDB GRED G1 KATEGORI B, CE DAN ME
5	KERJA-KERJA NAIK TARAF SURAU LELAKI, SURAU WANITA DAN BAHAGIAN LUAR SURAU DI BAHAGIAN TEKNOLOGI MARITIM (BTM), INSTITUT PENYELIDIKAN SAINS DAN TEKNOLOGI PERTAHANAN (STRIDE), LUMUT, PERAK.	KONTRAKTOR CIDB GRED G1 KATEGORI B, CE DAN ME

INSTITUT PENYELIDIKAN SAINS DAN TEKNOLOGI PERTAHANAN (STRIDE)

NOTIS KERJA UNDI BIL.1 TAHUN 2023

BIL	TAJUK	KOD BIDANG
6	KERJA-KERJA PENYELENGGARAAN DAN PEMBAIKAN DI BANGUNAN CPPRM, BAHAGIAN TEKNOLOGI MARITIM (BTM), INSTITUT PENYELIDIKAN SAINS DAN TEKNOLOGI PERTAHANAN (STRIDE), LUMUT, PERAK.	KONTRAKTOR CIDB GRED G1 KATEGORI B, CE DAN ME
7	KERJA-KERJA PENYELENGGARAAN DAN PEMBAIKAN KABIN DI BANGUNAN CPPRM, BAHAGIAN TEKNOLOGI MARITIM (BTM), INSTITUT PENYELIDIKAN SAINS DAN TEKNOLOGI PERTAHANAN (STRIDE), LUMUT, PERAK.	KONTRAKTOR CIDB GRED G1 KATEGORI B, CE DAN ME



Ruj. Kami : KP/STRIDE/BTM/200-4/1/6 (60)
Tarikh : 26 Julai 2023

Asisten Marsyal Provos

PROTELA Lumut

(Untuk Perhatian : Ketua Cawangan Keselamatan Pangkalan)

Tuan,

PEMAKLUMAN DAN PERMOHONAN KEBENARAN KEMASUKAN KAKITANGAN IBU PEJABAT STRIDE DAN KONTRAKTOR-KONTRAKTOR YANG TERLIBAT DENGAN PROGRAM LAWATAN TAPAK SEBUTHARGA DAN PROSES UNDIAN KERJA-KERJA SECARA *REQUISITION* BAGI KERJA-KERJA SENGGARAAN DI BAHAGIAN TEKNOLOGI MARITIM (BTM) DARI 1 OGOS 2023 SEHINGGA 3 OGOS 2023

Saya dengan segala hormatnya merujuk memo daripada Ketua Cawangan Kewangan STRIDE, no rujukan KP/STRIDE/PK/SH/23(05)OE(30) bertarikh 25 Julai 2023 yang dilampirkan dan perkara yang tersebut di atas adalah berkaitan.

2. Untuk makluman pihak tuan, melalui memo di atas pihak kami ingin memaklumkan bahawa Cawangan Kewangan STRIDE akan mengadakan Program Lawatan Tapak dan Proses Undian Kerja-kerja *Requisition* di Bahagian Teknologi Maritim (BTM) bermula pada **1 Ogos 2023 sehingga 3 Ogos 2023** sebagaimana tentatif program yang telah diperincikan di **LAMPIRAN I**. Mohon rujuk senarai perolehan yang terlibat dalam Program Lawatan Tapak dan Proses Undian bagi Kerja-Kerja *Requisition* yang telah diperincikan di **LAMPIRAN II**.

3. Lanjutan itu, dimohon pihak tuan untuk memberikan kebenaran masuk kepada petugas yang terdiri daripada kakitangan Cawangan Kewangan, Ibu Pejabat STRIDE sebagaimana di **LAMPIRAN III** untuk memastikan semua urusan perolehan dan lawatan tapak yang telah dirancang di atas berjalan dengan baik, teratur dan lancar.

4. Selain dari itu, merujuk **LAMPIRAN I** pihak tuan juga dimohon untuk mempertimbangkan kebenaran masuk kepada kontraktor-kontraktor yang perlu menghadiri sesi :

- a. Pendaftaran bagi proses undian kerja-kerja *requisition* pada **1 Ogos 2023**.
- b. Lawatan Tapak bagi kerja-kerja sebutharga pada **2 Ogos 2023**.
- c. Cabutan undian bagi kerja-kerja *requisition* dan Lawatan Tapak sebutharga kontrak pekhidmatan pada **3 Ogos 2023**.

4
MOHAMMAD AZRUL BIN AZIZAN
LT TLDM LUMUT
KETUA CAW. KES. PANGKALAN
PROTELA LUMUT
27/7/23

Ruj. Kami : KP/STRIDE/BTM/200-4/1/6 (60)

Tarikh : 26 Julai 2023

5. Pihak kami memohon pihak tuan ambil maklum akan hal ini dan mempertimbangkan kebenaran masuk kepada kakitangan Ibu Pejabat STRIDE dan syarikat-syarikat sebagaimana yang telah dinyatakan di atas. Sekiranya terdapat sebarang pertanyaan mengenai perkara ini, pihak tuan boleh hubungi pegawai di bawah :

- a. En. Hambali bin Anuar (Pegawai Penyelidik) 013-5090418
- b. Pn. Wan Aniza binti Rokhizat (Pen. Jurutera Mekanikal) 011-32462070

6. Segala perhatian dan kelulusan kebenaran masuk dari pihak tuan adalah dihargai dan didahului dengan jutaan terima kasih.

Sekian.

“MALAYSIA MADANI”

“BERKHIDMAT UNTUK NEGARA”

“PERTAHANAN NEGARA , TANGGUNG JAWAB BERSAMA”

Saya yang menjalankan amanah,



(NOOR AISHAH BINTI SA'AT)

Pegawai Penyelidik (Q52)

b.p Pengarah

Bahagian Teknologi Maritim

STRIDE

Mohamad Azri bin Azizan
LT TLDM
KETUA BAWA KEJANGKALAN
PROTELA LUMUT



27/7/23

Ruj. Kami : KP/STRIDE/BTM/200-4/1/6 (60)
Tarikh : 26 Julai 2023

Salinan kepada (Luar) :

Detasmen Keselamatan Medan
PROTELA Lumut
(Untuk Perhatian : Detasmen)

Ketua Pengawal
Pintu Gerbang Harimau 1

Ketua Pengawal
Pintu Gerbang Harimau 2

Ketua Pengawal
Pintu Gerbang Harimau 3

Ketua Pengawal
Pintu Gerbang Armada Barat

Salinan kepada (Dalam) :

Pengarah
BTM, STRIDE, Lumut
(Untuk Perhatian : Ketua Pegawai Keselamatan)

PETA LALUAN DARI PINTU GERBANG HARIMAU 1 (TELUK MUROH) KE BTM STRIDE LUMUT



